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Van Louis Huizing
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1. Openinq.
De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. Louis wordt benoemd
tot "3e secretaris". Afwezig zijn Leo, Gerard en Ep.

2. Notulen í4-01-97.
- Uitnodiging Valks/Groener zal volgen op een dinsdag of woensdag;
- Nog geen bericht van renovatie veld 2.
- Gerard Webbink is niet beschikbaar voor commissie re{Inie Deto'98
- Ouderavond jeugd was geslaagd; de aanmelding van nieuwe leíders viel echter tegen
- Jeugdbestuur zal voortaan 2xpljr een ouderavond organiseren
- WVF-toernooi Jan Rijzer regelt dit samen met TC

3. lnoekomen stukken:
- uitnodiging Gait Post: 50 jr getrouwd zat. 22-02-97 19.30 uur in zaal Koebrugge.
- brief KNVB themadag sportmasseurs: Louis regelt dit met Gerrít Nijhof en Klaas Kuilder
- Stg Twentse sportbelangen: 7 Um 11 mei a.s. interland-toernooi gehandicapten te Delden
(zie publicatiebord)

4. Mededelinqen.
- lnventarisatie sponsorgelden: de kosten waren te hoog en niet alle toezeggingen zijn voldaan

- Nieuwe spits ?: komt binnenkort kijken bij Deto; scoutingscomm. gaat hem bekijken.

- strubbelingen n.a.v. afgelasting Deto 6 - Deto 9: as donderdag volgt een gesprek met Dick
Ballast, Harry vld Belt, Jan Bruins Jan Rijzer en DB.

- Feestcommissie Deto 50 jr.: bestaat uit 3 delen t.w.
a. receptie voor genodigden en sponsors te houden in kantine of bij Koebrugge??
in volgende bestuursvergadering wordt de knoop doorgehakt.
b. iets voor de jeugd
c. reUnie voor alle leden en oud-leden: in tent of evt. in de manege ( binnenkort overleg)
Annette Westerhof maakt een boekwerk met behulp van plakboeken Alkema en Hans Aman.
De fotocessie kan evt worden gemaakt v/d foto's van Benny Webbink.
Gerhard Tijhof en Bats Mulder helpen met opzoeken adressen.
De feestcommissie komt elke laatste donderdag v/d maand bij elkaar

- Klaas Kuilder verzorger 2e.is opgenomen in ziekenhuis

- Albert Stokman is gevraagd als voorzitter van de TC; dit is b'ljna rond

5. Rooster van aftreden bestuursleden:
- aftredend zijn Ep Olthof en Herman Hulsegge--> geen reactie dus zij blijven!
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6. Rondvraao.
Harm: stelt voor dat er 2 x per jaar een gezamenlijke vergadering met jeugdbestuur te houden

- wil graag namen weten van kandidaat-leiders bij de jeugd, met name bij C1 is er een
probleem.
- het tigt in de bedoeling dat Dick Haar sameà met Krommendijk de belangen van de
jeugd in de TC gaan behartigen

Jan Riizer: - op enkele wedstrijden voor de lagere elftallen na, is het oefenprogramma 1997/
1998 rond

Jan Bruins: geeft uitleg over de strubbelingen n.a.v. de afgelasting afgelopen zaterdag

Herman: - i.v.m. de wettelijke verplichting heeft hij contact gezocht met enkele arbodiensten
en prijsopgaaf gevraagd; een arbodienst te Almelo bleek het goedkoopst; hij zal hier
verder mee in zee gaan.
- gesprek gehad met Berghorst en de nieuwe vertegenwoordiger van Grolsch om
o.a. een advies in te winnen omtrent de nieuwe inrichting van de kantine.

Gerrit: - brengt het krantenartikel inzake de eventuele privatisering onder de aandacht;
Herman en Louis zullen zich hierin gaan verdiepen
- stelt voor Gerrit Veldhof te vragen om plaats te nemen in het bestuur namens de TC;
de vergadering gaat hiermee akkoord.

7. Sluitinq.
De volgende vergadering zal zijn op 1 1 maart 1997.

Vastgesteld op 11 maart 1997:

Voorzitter, Secretaris, Penningmeester,


